
Protokół Nr XXIV /2021 
z XXIV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 25 marca 2021 r. 
 
 
XXIV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego: 
https://www.youtube.com/watch?v=JuE_OTBO0MI.  
 
 
Obrady rozpoczęto 25 marca 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:16 
tego samego dnia. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad  
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
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Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Łańcuckiego w roku 

2020.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2021 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 
łańcuckim (VI) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego 
w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 
publicznych z zakresu administracji rządowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
12. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

13. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
15. Sprawy różne.  
16. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Ocena stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Łańcuckiego w roku 
2020.  
 
 
Ocenę stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Łańcuckiego w roku 
2020 przedstawiła i omówiła pani Anna Skóra Państwowy Powiatowy Inspektor 
Sanitarny w Łańcucie w formie multimedialnej (prezentacja w załączeniu do protokołu). 
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W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Radny Michał Mac, 
Radny Jan Kilian, 
Radny Wojciech Szura, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki,  
Radny Michał Mac, 
Radna Monika Roman, 
Radny Mariusz Rejman, 
Radna Monika Roman, 
Radny Marian Kurek.  
 
Pan Starosta oraz Przewodniczący Rady podziękowali pani Annie Skóra oraz wszystkim 
pracownikom Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej za bardzo dobrą współpracę w tak 
bardzo trudnym pandemicznym czasie.  
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na 
rok 2021 r. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie oraz Marek Kuźniar Dyrektor ZDP w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2021 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
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Uchwała Nr XXI/167/2021 w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON 
na rok 2021 r. została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (VI) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 
2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Marek Kuźniar Dyrektor ZDP w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 
łańcuckim (VI) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXIV/168/2021 w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w 
powiecie łańcuckim (VI) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego 
w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 
publicznych z zakresu administracji rządowej. 
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban z Biura Pionu Ochrony Spraw 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 
publicznych z zakresu administracji rządowej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXIV/169/2021 w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 
publicznych z zakresu administracji rządowej została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Zbigniew Grad Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji oraz przedstawił opinię Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Jan Magoń. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan 
Magoń, Jakub Reizer, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Michał Mac, Jan Panek, Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr XXIV/170/2021 w sprawie przekazania petycji według właściwości 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Podkarpackiemu. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Monika Roman. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Podkarpackiemu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXIV/171/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Podkarpackiemu została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
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Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXIV/172/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 
zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Kamil Kilian 
- Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu  
- Radny Dariusz Kuraś 
- Radny Kamil Kilian (Ad Vocem) 
- Radny Dariusz Kuraś. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXIV/173/2021 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXIV/174/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 12.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
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Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Monika Roman 
- Radny Jan Magoń 
- Starosta Adam Krzysztoń. 
 
 
Ad. 13.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń. 
 
Radny Janusz Bester zwrócił się z prośbą do pana Starosty o pomoc w nawiązaniu 
kontaktu z IPN w sprawie postawienia pomnika dla Ślązaka Michała Szydłowskiego 
żołnierza Wermachtu, którego szczątki zostały przeniesione na cmentarz parafialny 
w Kosinie dwa lata temu i do dnia dzisiejszego nie ma nagrobka.  
Radny Wojciech Szura obiecał, że postara się pomóc w tej sprawie.  
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem do pani Wicestarosty czy zostały podjęte 
działania w zakresie powiatowej oświaty po zmianie Naczelnika w Wydziale Edukacji 
i Spraw Społecznych oraz do pana Skarbnika ile wynoszą wolne środki?  
 
Radny Jan Panek: 
1) wypowiadał się odnośnie tematu dotyczącego odśnieżania dróg i chodników, który 

był podjęty na ostatnim konwencie. Zdaniem Radnego problem jest w szybkości 
poruszanych się pługów odśnieżających. Dodał, że Rady Gmin powinny przejąć 
zadanie dotyczące utrzymania i odśnieżania chodników powiatowych dla dobra 
swoich mieszkańców, 

2) zwrócił się z prośbą o odpowiedź na piśmie – jakim sprzętem jezdnym 
i doczepianym dysponuje Zarząd Dróg Powiatowych w Łańcucie, 

3) wniosek do Przewodniczącego Rady o zastanowienie się w sprawie zwołania 
spotkania roboczego z Przewodniczącymi Komisji Rady Powiatu odnośnie zmiany 
uchwały dotyczącej procedowania budżetu powiatu, przede wszystkim chodzi o to 
aby komisje statutowe zajęły się bardzo wnikliwie paragrafami, które przynależą 
tematycznie do danej komisji. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że nie ma potrzeby zbierania się wszystkich 
przewodniczących komisji po to, aby ustalać, czym dana komisja ma się zajmować, 
ponieważ rozmowy zostały przeprowadzone, aby komisje dogłębnie zajmowały się 
tematyką w swoim zakresie. 
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Radna Monika Roman podzieliła się informacjami dotyczącymi bieżącej inwestycji na 
drodze krajowej i z tym związanymi utrudnieniami dla mieszkańców. Ponadto 
poinformowała, że jako radna powiatowa dużo pracuje w domu, dlatego w tej kadencji 
pracuje tylko w jednej komisji Rady Powiatu, aby skupić się konkretnie nad daną 
tematyką.  
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki udzielił odpowiedzi radnemu Janowi Pankowi 
i poinformował odnośnie szkolenia kierowców, że bardziej chodzi o spotkanie 
z kierowcami pługów odśnieżających, ponieważ o to zabiegali wójtowie. Radnemu 
Januszowi Bestrowi zaproponował, aby Stowarzyszenie Rozwoju Kosiny wystosowało 
pismo dotyczące upamiętnienia nagrobka dla Michała Szydłowskiego, natomiast 
samorząd powiatowy bardzo chętnie poprze tą inicjatywę.  
 
Pani Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta ustosunkował się do zapytania radnego 
Michała Maca i poinformowała, że od miesiąca stycznia 2021 r. w Wydziale Edukacji 
został wdrożony nowy program Wulkan, wydział monitoruje działania finansowe szkół 
i placówek powiatu łańcuckiego, wszystkie księgowe zostały przeszkolone 
i wymieniono się doświadczeniami. Po I kwartale zostanie zaplanowane posiedzenie 
Komisji Edukacji Kultury, Sportu i Rekreacji i będzie to tematem obrad komisji. 
Radnemu Janowi Magoniowi odpowiedziała, że w technikach nie została zwiększona 
liczba oddziałów, a jest to kontynuacja zawodu technik mechanik lotniczy.  
 
Radny Zbigniew Grad zwrócił się z zapytaniem, jaka jest szansa na dokończenie 
w najbliższym czasie remontu drogi powiatowej nr 1541 R tzw. pętla w Soninie.  
 
Radny Mariusz Rejman ponowił zapytanie z ostatniej sesji Rady Powiatu odnośnie 
kwalifikacji Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych oraz odnośnie 
oznakowania dróg.  
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odnośnie oznakowania poinformował, że była 
ostra zima i pewnych rzeczy nie udało się wykonać, ale cały czas jest to monitorowane 
przez Zarząd Powiatu Łańcuckiego. Odnośnie pętli w Soninie odpowiedział, że powiatu 
nie stać na wszystko, obecnie jest realizowane wielomilionowe zadanie w Gminie 
Łańcut. Natomiast zostało złożone pismo od Gminy Łańcut w tej sprawie i będzie to 
analizowane. 
 
Pan Skarbnik odnośnie nadwyżki budżetowej odpowiedział, że są przygotowywane dla 
Rady Powiatu materiały dodatkowe pod wykonanie budżetu, gdzie będzie informacja 
w tym temacie.  
 
 
Ad. 14.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Protokół Nr XXIII / 2020 z dnia 1 lutego 2021 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 15.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
 
Radny Jakub Reizer poprosił o umieszczenie na eSesji pism wystosowanych 
i otrzymanych do Wód Polskich dotyczących regulacji cieków wodnych. Ponadto 
zwrócił się z zapytaniem odnośnie scaleń w Tarnawce oraz w sprawie przejazdu przez 
rzekę w stronę Manasterza.  
 
Sugestie techniczne zgłosili: 
Radny Marian Kurek odnośnie poprawy nagłośnie na sali obrad podczas sesji. 
Radny Zbigniew Grad odnośnie stosowania modułu dyskusja na posiedzeniach komisji 
Rady Powiatu. 
Radny Jan Magoń prośba o przekazanie informacji, kiedy będzie odbiór drogi Albigowa 
– Sonina – Wysoka. 
 
Pan Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu jest za scaleniami, ustalono 
haromonogram, kwestia jest tylko wystartowania nowego programu. 
 
Odnośnie przejazdu przez rzekę w miejscowości Tarnawka poinformował, że most ten 
nie jest już w powiecie łańcuckim, ale powiat jest za tym, aby go odbudować. Został 
wykonamy projekt i zostały poczynione starania o pozyskanie środków 
solidarnościowych z Unii Europejskiej. Na dzień dzisiejszy została wykonana 
przeprawa z płyt betonowych. Przeprawa jest utrudniona, tylko wtedy gdy jest więcej 
wody (np. podczas roztopów). Natomiast na co dzień nie ma problemu żeby przejechać.  
Ponadto przekazał informację, że tymczasowy most w Handzlówce został 
wypożyczony, bo inaczej Handzlówka zostałaby odcięta od reszty miejscowości.  
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Ad. 15.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, wspólnie ze Starostą Łańcuckim złożyli życzenia z okazji 
zbliżających się Świąt Wielkanocnych, a następnie w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamknął obrady XXIV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 
2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


